
 

 

 

 

Pondělí V souboji Středočechů má blíže k zápasům o páté místo Odolena Voda 

V úvodním utkání play-down o 5. - 8. místo Volejbalové ČEZ extraligy mužů 2024/25 přivítalo AERO tým Benátek nad Jizerou. Na 
domácí lavičce nemohli „účinkovat“ trenéři Démar a Horák, a tak Odolenu Vodu vedl v roli hlavního trenéra Milan Hadrava. A byl 
hned úspěšný, AERO vyhrálo 3:1. 

AERO Odolena Voda - VK Benátky nad Jizerou 3:1 (24:26, 25:23, 25:14, 25:21) 
 

Lepší vstup do semifinálové série si Karlovarsko ani nemohlo přát 
Semifinále mezi Karlovarskem a obhájcem titulu z Českých Budějovic odstartovalo na palubovce Západočechů. Utkání nemělo 
dlouhého trvání. Na bezchybný výkon Karlovarska nenašel Jihostroj odpověď a tak domácí hráči zcela zaslouženě dokráčeli 
k výhře 3:0 a v semifinálové sérii se ujali vedení 1:0. 

VK ČEZ Karlovarsko – VK Jihostroj České Budějovice 3:0 (25:19, 25:15, 25:19) 
 

Daniel Pfeffer (kapitán VK ČEZ Karlovarsko): „Jedna veliká paráda. Dnes není co dodat. Dnes nám to šlapalo na servise, 
v obraně, v poli, na sideoutu. Takže to fakt bylo super. Šli jsme si za tím. Takhle by se mi to líbilo. Samozřejmě je to první zápas, 
první bod. Jede se dál. Teď jedeme do Budějovic, kde nás čeká další zápas a budeme chtít určitě vyhrát.“ 
Stefano Mascia (trenér VK ČEZ Karlovarsko): „Dnes jsme odehráli velmi dobrý zápas. Myslím, že to byla dobrá reakce na 
poslední zápas, který jsme odehráli proti Aeru. Gratuluji klukům, děkuji všem fanouškům, kteří nás chodí podporovat. Dnes byl i 
myslím spokojeni s hrou. V Budějovicích to určitě nebude stejné. Čekám silný souboj, protože Budějovice nám budou chtít dnešní 
zápas vrátit. My musíme být připraveni bojovat až do konce.“ 
Petr Michálek (kapitán VK Jihostroj České Budějovice): „Dnešní zápas ve Varech se nám nepodařil. Rozstříleli nás na servisu, 
takže to je asi hlavní důvod, proč Vary vyhrály. Play-off se ale hraje na tři vítězné zápasy a pokud chtějí Vary postoupit, musí 
vyhrát třikrát. My ten dnešní zápas hodíme za hlavu a budeme chtít odehrát doma lepší zápas.“ 
Zdeněk Šmejkal (trenér VK Jihostroj České Budějovice): „Dnes jsme neměli šanci. Dnes nás Vary předčily ve všech herních 
činnostech, a především na servisu. Od toho se odvíjela celá hra tohoto utkání. My se nad tím musíme zamyslet, hodit tuto 
prohru za hlavu a jít do příštího zápasu s lepším příjmem a servisem.“ 
 

Středa                       Navzdory prohře na Kladně si o páté místo zahrají volejbalisté Brna 

Druhý zápas prvního kola play-down o umístění na 5. – 8. místě mělo Kladno v domácí hale ve vlastních rukou. I přes výhru do 
bojů o evropský pohár Orli nepostupují, jelikož výhra v pěti setech nestačila. V Brně podlehli družstvu Ondřeje Marka bez zisku 
setu, a tak jedině stejný výsledek v jejich prospěch by znamenal zlatý set. O konečné páté místo ve Volejbalové ČEZ extralize 
mužů 2024/25 tak bude hrát Brno, Kladno se musí spokojit se soubojem o místo sedmé. 

Kladno volejbal cz – Volejbal Brno 3:2 (20:25, 21:25, 25:19, 29:27, 16:14) 
 

Zastavit lví smečku se liberecké Dukle v domácím prostředí nepodařilo 
Pod Ještědem se odehrálo druhé utkání semifinálové série Volejbalové ČEZ extraligy mužů 2024/25 mezi Duklou a Lvy. Po dvou 
setech, které zcela ovládla Praha, to s Libercem nevypadalo vůbec dobře. Dukla se však nevzdala, zmobilizovala síly a ve třetím 
setu předvedla odhodlaný výkon. Výsledkem bylo zasloužené snížení na 1:2. Naděje na obrat ale netrvala dlouho. Ve čtvrtém 
setu se role opět obrátily a Pražané si vzali otěže zpět do svých rukou. Kontrolovali vývoj setu a přesvědčivě ho dotáhli do 
vítězného konce. Na zápasy tak Lvi vedou 2:0 a už jen jedna výhra je dělí od postupu do finále. 

VK Dukla Liberec – VK Lvi Praha 1:3 (21:25, 19:25, 27:25, 18:25)     stav série 0:2 
Lukáš Ticháček (kapitán VK Dukla Liberec): „Dneska pouze jeden set. Je to o trochu lepší než v Praze, ale stále to nestačí. Praha 
zkrátka hraje dobře. Dneska to zase potvrdila.“ 
Logan House (univerzál VK Dukla Liberec): „Byl to pro nás těžký zápas. Praha je velice silný soupeř. Snažili jsme se dodržovat 
taktické pokyny, ale bohužel to nestačilo. Určitě nic nebudeme vzdávat a v dalším zápase do toho půjdeme znovu a naplno.“ 
Jakub Janouch (kapitán VK Lvi Praha): „Velmi cenné vítězství na půdě Liberce. Dva sety jsme hráli, troufnu si říct, jeden z těch 
nejlepších volejbalů. Měli jsme to pod kontrolou. Domácí se poté vrátili zpět do zápasu, my jsme začali spěchat s útokem. Dnes to 
byl dobrý příklad týmového ducha a výkonu, takže jsem velmi rád za nás za všechny.“ 
Jakub Ihnát (smečař VK Lvi Praha): „Dnes je to velká radost. Jsem šťastný, protože to nebyla snadná výhra. Po poměrně lehkých 
setech jsme začali dělat chyby, přestalo se nám dařit, přestalo nám to jít. Liberec naopak zlepšil hru. Čtvrtý set byl z  tohoto 
hlediska mentálně velmi těžký. Liberec byl na koni, my jsme byli dole. Musím za dnešní výkon poděkovat klukům. Jsem rád, že 
jsme to takhle zvládli.“ 

Čtvrtek                  V Benátkách se už schylovalo ke zlatému setu, Aero však bylo proti 
Druhé utkání v rámci play-down o 5. - 8. místo mezi VK Benátky nad Jizerou a AERO Odolena Voda rozhodlo o tom, kdo bude 
hrát utkání o páté a kdo o sedmé místo. Blíž k lepšímu umístění mělo AERO, které doma v prvním utkání získalo tři body za 
vítězství 3:1 a k postupu v boji o páté místo proti Brnu mu v odvetě stačilo získat dva sety. A to se AERU podařilo. I když Benátky 
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vstoupily do utkání velmi sebevědomě, rozdílem třídy získaly první dva sety a vypadalo to, že hosté nezískají ani set, opak byl 
pravdou. Benátky začala kupit nevynucené chyby a karta se začala rychle obracet a bylo vyrovnáno 2:2 na sety. Do zkrácené hry  
nastoupili na obou stranách hráči z lavičky, o postupujícím bylo rozhodnuto a potřebný náboj z vítězství byl v dnešním duelu 
nepodstatný. 

VK Benátky nad Jizerou – AERO Odolena Voda 3:2 (25:15, 25:17, 21:25, 23:25, 16:14) 
 

Volejbalisté Českých Budějovic srovnali v semifinálové sérii krok s Karlovarskem 
Zaplněná Sportovní hala v Českých Budějovicích viděla v druhém utkání semifinále play-off mezi Jihostrojem a Karlovarskem 

parádní a emotivní bitvu. Karlovarsko se po dvou prohraných setech dostalo zpět do zápasu a sahalo po tie-breaku. Jihostroj si 
ale výhru vzít nenechal a za stavu 1:1 na zápasy se série stěhuje v neděli do Karlových Varů. Jisté už je, že se semifinále protáhne 

minimálně do čtvrtého utkání, které se odehraje opět v českobudějovické Sportovní hale. 

VK Jihostroj České Budějovice – VK ČEZ Karlovarsko 3:1 (25:23, 25:19, 20:25, 26:24)   stav série 1:1 

Aleksandar Okolić (blokař VK Jihostroj České Budějovice): „Minulý zápas jsme hráli až moc uvolněně, s čímž máme s naším 
mladým týmem problém celou sezonu. Dnes jsme si ukázali, že s Karlovarskem můžeme vyhrát. Viděli, že se umíme rvát a jsme 
silní. Podpora fanoušků nám doma hodně pomáhá. Doufám, že na čtvrtý zápas přijde ještě víc lidí. V neděli jedeme do Karlových 
Varů a uděláme vše, abychom urvali další vítězství. Nemůžu nic garantovat, ale budeme bojovat až do konce.“ 
Zdeněk Šmejkal (trenér VK Jihostroj České Budějovice): „První dva sety jsme byli spokojení. Pak jsme se dostali zase trochu pod 
tlak servisem Karlovarska. Musím ale pochválit kluky, že se v důležitých chvílích zkoncentrovali a dotáhli zápas do vítězného 
konce. Řekli jsme si, že musíme být agresivní, a to jsme plnili. Série za stavu 1:1 bude určitě ještě dramatická. Jednou musíme ve 
Varech vyhrát, tak se o to pojedeme pokusit v neděli.“ 
Daniel Pfeffer (kapitán VK ČEZ Karlovarsko): „Tak jak jsme na Budějovice vlétli my doma, tak dnes Jihostroj moc dobře věděl, o 
co hraje. Teklo jim do bot a od začátku k tomu přistoupili tak, jak se má. Nám moc dlouho trvalo, než jsme se dostali do zápasu. 
Útočně jsme to nebyli úplně my. Bylo tam hodně situací, které za normálních okolností dohrajeme úspěšně, teď jsme je nedohráli. 
Pozitivní bylo, že jsme se do zápasu vrátili a sahali jsme po tie-breaku. Budějovice se štěstím uhrály čtvrtý set. Doma na to zase 
vlítneme.“ 
Stefano Mascia (trenér VK ČEZ Karlovarsko): „Budějovice odehrály velmi dobrý zápas. Dokázaly se zvednout z porážky u nás ve 
Varech, bojovaly a byly lepší než my. Snažili jsme se zůstat v zápase, ale bohužel jsme se probrali příliš pozdě. Gratuluju 
Budějovicím a my se budeme v neděli rvát o další vítězství.“ 
 

Sobota               Pražští Lvi slaví postup do finále a mohou dál snít o získání double 

Už se z toho stává pomalu tradice, Lvi Praha si zahrají finále extraligy. Do boje o zlato postoupili počtvrté v řadě a podařilo se jim 
to suverénním způsobem. Libereckou Duklu přehráli v Unyp areně 3:0 a sérii ovládli stejným výsledkem.  

 

VK Lvi Praha – VK Dukla Liberec 3:0 
(25:23, 30:28, 25:14)  stav série 3:0 

 

Rozhodčí: Grabovský, Dušek    Počet diváků: 850 
Domácí: Janouch, Madsen, Kartev, Kollátor, Ihnát, Crer, libero 
Moník. Střídali: Čech, Vodička, Thiel 
Hosté: Ticháček, Petty, Trojanowicz, House, Suda, Šábrt, libero 
Pavlíček. Střídali: Toman, J. Svoboda, Bryknar 
Daniel Čech (smečař VK Lvi Praha): „Jsme rádi, že jsme zápas zvládli. 
Věděli jsme, že soupeři nemají co ztratit a půjdou do toho po hlavě.   

V prvním setu se nám vydařila koncovka, ve druhém jsme o dost prohrávali, nešel nám příjem a následný útok. Po střídání jsme 
něco čapli v poli a dotáhli koncovku k výhře. Pak už to Liberci nešlo a my pokračovali v jízdě.“ 
Oskar Madsen (smečař VK Lvi Praha): „Zápas byl náročný. Každý v sérii byl těžší, než předchozí. Jsem vážně rád, že jsme vyhráli. 
Je jedno jak, hlavně že jsme ve finále.“ 
Lukáš Trojanowicz (blokař VK Dukla Liberec): „Zápas byl podobný těm předchozím. Nehráli jsme úplně špatně, ale Lvi dali v 
rozhodujících chvílích dobrý servis, odskočili nám a my svěsili hlavy. Bohužel jsme to nezvládli a musíme se soustředit na sérii 
bronz.“ 
Jiří Toman (univerzál VK Dukla Liberec): „Úvodní dva sety byly vyrovnané. Druhý jsme měli vyhrát, jelikož jsme v jeho průběhu 
vedli a měli i setboly. Poté jsme bohužel odešli na přihrávce a bylo rozhodnuto.“ 
 

Neděle 

Nevídaný kolaps Jihostroje ve třetím setu přinesl Karlovarsku finálový mečbol 
Třetí semifinálový zápas mezi Karlovarskem a Českými Budějovicemi měl dva sety napínavý průběh. V polovině třetího setu měl 

sice více ze hry hostující Jihostroj, pak však neodolal náporu domácích, úplně vypadl ze hry a Karlovarsko si už vcelku snadno 
dokráčelo pro důležitý druhý bod v semifinálové sérii. 

 

VK ČEZ Karlovarsko – VK Jihostroj České Budějovice 3:0 (25:22; 26:24; 25:16)    stav série 2:1 
Rozhodčí: René Činátl, Tomáš Buchar         Počet diváků: 982 



Domácí: Šestan, Špulák, Jansons, Bajandić, Krajčovič, Chirivino, libero 
Pfeffer. Střídali: Baláž, Pastrňák, Fišer 
Hosté: Okolić, Gonzalez, Nikpoor, Taylor-Parks, Bartůněk, Rodrigues, libera 
Kovařík, Tomáš. Střídali: Brichta, Emmer, Michálek, Leština, Sedláček 
Daniel Pfeffer (kapitán VKK): „Tak dneska radost, vyhráli jsme 3:0. Byl to těžký 
zápas. Častokrát jsme se museli poprat sami se sebou na dohrávání vysokých 
míčů, kde nám to ještě nešlape tak, jak bych si představoval. Máme mečbol 
semifinále a chceme a musíme se o to porvat, ať tam nebo tady. Dnes jsme byli 
morálně silnější, a to je pro mě důležitější než výkon na hřišti, takže spokojenost.“ 
Stefano Mascia (trenér VKK): „Dnešní zápas byl dobrý hlavně po psychologické 
stránce. Myslím, že dobré bloky jsou známkou toho, že jsme v hlavách opravdu 
silní. Teď je pro nás ale stav zase 0:0 a my se musíme připravit na další tvrdý 
zápas. Na to se připravujeme i na trénincích. Gratuluji klukům k dnešnímu vítězství 
a jako vždy veliké díky veřejnosti, fanouškům a všem zaměstnancům, kteří tvrdě 
pracují, abychom měli dobré zázemí. Děkuji.“ 
Petr Michálek (kapitán Jihostroje): „Jak zhodnotit dnešní zápas? Zase jsme 
prohráli 3:0. Vidím maličké zlepšení, minimálně v prvním a druhém setu, oproti minulému zápasu tady. Vary teď vedou 2:1, my se 
musíme snažit zase vyhrát doma a zkusit poslední pokus tady ve Varech vyhrát.“ 
Zdeněk Šmejkal (trenér Jihostroje): „Musím pogratulovat Varům k jejich dnešnímu vítězství. Přišlo mi, že víc chtěly, bojovaly. My 
jsme se nepopasovali s důležitými balony v koncovce druhého setu, a i přes slibný začátek jsme se dostali do situace, kdy jsme 
nebyli schopni ten třetí set dohrát a nějakým způsobem se vrátit. Teď to musíme hodit za hlavu a soustředit se na to, abychom 
doma vyhráli a vrátili se zpět do Varů.“ 
 

Ani v příštím ročníku ČEZ extraligy mužů nebude chybět Ústí nad Labem 
Ve třetím vzájemném zápase letošní baráže ČEZ extraligy mužů 2024/25 změřily síly domácí Dobřichovice s hostujícím SKV Ústí 
nad Labem. V prvních dvou utkáních, které byly odehrány v Ústí zvítězil extraligový tým poměrně jednoznačně dvakrát 3:0 na 
sety. Dobřichovice tak nutně potřebovaly vyhrát, pokud chtěly zachovat naději na vítězství v baráži o extraligu. V utkání předvedl 
domácí Sokol více energie a volejbalového umu než v předchozích dvou utkáních, nicméně Ústí nad Labem potvrdilo roli favorita 
a po vítězství ve čtyřech setech ukončilo barážovou sérii bez prohraného zápasu. 

TJ Sokol Dobřichovice – SKV Ústí nad Labem 1:3 (21:25, 23:25, 25:22, 20:25)     stav série 0:3 
 

Jonáš Celerýn (kapitán TJ Sokol Dobřichovice): „Dnes byl první zápas, kdy jsme kladli trochu větší odpor, přestože jsme hráli 
v improvizované sestavě s Lopim na smeči místo na účku. Lépe jsme podávali a myslím si, že jsme dostali hosty do problémů, 
akorát rozhodla druhá koncovka, kterou jsme nezvládli, i když jsme vedli, a to myslím, že nakonec rozhodlo celý zápas.“ 
Jaroslav Čermák (trenér TJ Sokol Dobřichovice): „Po dvou relativně lehkých porážkách v Ústí jsme do toho dnes konečně dali 
trošičku srdíčko, přestože nám chyběl hlavní smečař. Myslím si, že Ústí si dnes muselo chvílemi i káknout a my jsme oproti tomu 
hráli mnohem více uvolněně, takže pro nás relativně slušné zakončení celé série.“ 
Jiří Kořínek (kapitán SKV Ústí nad Labem: „Co se týče celé série, tak první dva zápasy byly podle mě velice jednoznačné, tam 
jsme Dobřichovicím nedali vůbec čuchnout. Dnes musím soupeře pochválit za jejich předvedenou hru, Dobřichovice hrály dobře 
na servisu a na útoku. My jsme hodně rádi, že jsme vyhráli 3:1, občas jsme dělali zbytečné chyby a doteď nechápu, že jsme to 
vyhráli, že jsme to zvládli, díky bohu za to.“ 
 

Baráž o 1. ligu mužů – mýlit se je lidské… akorát to nesmí být často – v minulém servisu jsem napsal, že béčko 

Karlovarska už má jistý postup a ejhle je to jinak. Karlovarsko prohrálo na Kometě 3:2 a v Hradci 3:1. Liberec neuhrál v Brně ani 
v Hradci jediný set a tak Slavia Hradec Králové o bod předstihla Karlovarsko. Postupují Kometa Brno se Slavií Hradec Králové B 
 

Kvalifikace o Extraligu kadetů U18 – se hrála ve čtyřech skupinách, z každé postoupil pouze vítěz 

Skupina A:  1.KV Karlovarsko,  2.Volejbal Sokolov,  3.SK Prosek B 
Skupina B:  1.VSK Zlín,  2.TJ Jiskra Havlíčkův Brod,  3.VK Choceň,  4.TJ Sokol Letovice U18 
Skupina C:  1.Blue Ostrava,  2.TJ Sokol Šlapanice,  3.VS Ostrava,  4.TJ Šumperk   (skupina se hrála v Ostravě-Třebovicích) 
Skupina D:  1.SK Volejbal Ústí nad Labem,  2.TJ Svitavy,  3.AERO Odolena Voda,  4.TJ Sokol Mnichovo Hradiště 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ------------ 

Další vyhraný tie-break posunul Olomouc do finále DATART extraligy 
Volejbalistky Olomouce přehrály i potřetí v semifinále play-off libereckou Duklu a jsou prvními 
finalistkami volejbalové extraligy žen 2024/25.  
 

VK ŠANTOVKA OLOMOUC UP – VK DUKLA LIBEREC 
3:2 (25:22, 29:31, 21:25, 25:13, 15:6)  stav série 3:0 

V semifinále přivítal ve třetím utkání série VK Šantovka Olomouc UP Duklu Liberec. Olomouc šla do vedení 
1:0, druhý dramatický set ale vyhrál po odvrácení setbolů Liberec, ten vyhrál i třetí a vedl 2:1. Olomouc ale 
díky skvělým servisům Josefíny Smolkové srovnala na 2:2. Tie-breaky však Šantovka umí, vyhrála 3:2 a je 
ve finále. 
Rozhodčí: Kovář, Kohlmann Počet diváků: 518 



Domácí: Gerotto, Bajusz, J. Smolková, Nowak, Pereira, Frankevych, libero Chaloupková. Střídaly: Burianová, M. Smolková, Nečasová 
Hosté: Pavlová, Pragerová, Sorak, Körmendyová, Fixová, Pavlíková, libero Kolářová. Střídaly: Formánková, Šulcová, Klein Lankhorst, Javůrková, Němečková 
Ohlasy po utkání: 
Simona Bajusz (kapitánka Olomouce): „Je to neuvěřitelné, kolik jsme už těch tie-breaků zvládly, já už ani nevím, kolik jich bylo a hlavně nechci už další hrát 
(úsměv). Ale jsme strašně šťastné, že jsme to zvládly ve třech zápasech a už nemusíme jet do Liberce. Myslím si, že to ve čtvrtém setu dobře nastartovala za stavu 
1:2 Pepča Smolková, která servírovala do stavu 8:0, což Liberec trochu shodilo, i když vedl 2:1. Pak jsme to už udržely a myslím si, že to Liberec už pak vzdal. Je to 
úžasné, že jsme postoupily do finále.” 
Patrik Minda (asistent trenéra Olomouce): „Krásná série je za námi. Další tie-break vítězný pro nás, jsme ve finále. Co k tomu říct. Jsme tam, ale klidně to mohlo 
být 3:0 nebo 3:1 dnes, zase jsme to do tie-breaku nechali dojít. Ale velká poklona děvčatům, že to dokázaly otočit a vyhrály to v tom tie-breaku. Těšíme se na 
finále.” 
Lucie Kolářová (kapitánka Dukly): „Zdravím všechny, pro nás škoda prohrát ve dvou tie-breacích. Už jsme si říkaly, že to Olomouc už nemůže v dalším zvládnout, 
poté co jich hrála tolik i se Šelmama. Ale bohužel nám to o vlásek uteklo. Nebyly jsme schopné otočit některé šňůry, ať už v tie-breaku nebo v minulém zápase, kde 
nám výrazně ujely. Olomouc je za mě výrazně lépe útočící družstvo než my, my toho hodně čapnem, zablokujeme, ale u nich je velká útočná síla, ať už Jady 
Gerotto nebo Diana Fraknevych zahrála výborně celou sérii. Mě nezbývá než jim pogratulovat, zasloužily si to.” 
Silvie Pavlová (univerzálka Dukly): „Byl to dnes boj. Musím holky pochválit za dva sety, které jsme ubojovaly. Hrozně mě mrzí, že jsme to v pátém setu nezvládly. 
Měly jsme tam problémy, nevěděly jsme moc, co s tím. Prohrály jsme, hrozná škoda dvou tie-breaků, mohly jsme Olomouc zatlačit i trochu víc a dostat to aspoň 
na jeden zápas ještě do Liberce. Ale dopadlo to, jak to dopadlo a gratuluji soupeři.” 
 

Větší zkušenost nakonec pomohla Prostějovu k postupu do finále 
V semifinálové sérii DATART volejbalové extraligy žen 2024/25 mezi Olympem a Prostějovem zatím platilo heslo „můj dům, můj 
hrad“, takže do čtvrtého utkání vstupoval v lepší pozici Prostějov, který vedl v sérii 2:1 na zápasy. Olymp ale chtěl v domácím 
prostředí zabojovat o to, aby se série ještě vrátila do Prostějova. Po boji, který trval 140 minut, zvítězil hostující Prostějov 3:1, 
stejným poměrem ovládl i semifinálovou sérii a postoupil do finále. O mistrovský titul se utká s Olomoucí, o bronzové medaile si 
to rozdá Olymp s Duklou Liberec. 

PVK Olymp Praha – VK Prostějov 1:3 (26:28, 25:23, 18:25, 21:25) stav série 1:3 
Rozhodčí: Kovář V., Novák M.  Počet diváků: 250 

Domácí: Průšová, Gajdová, Brancuská, Hodanová, Doudová, Šmídová, libero Dostálová. Střídaly: Divišová, Kindlová, Vlčková, 
Semanová, Mandová 
Hosté: Ferreira, Dvořáková, Vyklická, Kvapilová, Herdová, Trnková, libero Chevalierová. Střídaly: Bažó, Wesley 

Veronika Dostálová (kapitánka Olympu): „Gratuluju Prostějovu 
k postupu. Řekla bych, že všechny ty zápasy byly vyrovnané, i když 
byly chvíle, kdy si každý tým ve hře vzal trochu oddych. Dneska nás 
ten výsledek určitě bude mrzet, protože byly chvíle, kdy naznačovaly, 
že bychom mohly vyhrát, ale Prostějov ukázal sílu a zkušenosti            
a chvílema i chladnou hlavou. Myslím, že celkově můžu celý tým 
pochválit, protože se bojovalo a nic se nevzdalo. Když takhle budeme 
hrát v sérii o bronz, tak věřím, že si tu medaili na krk pověsíme.“ 
Lukáš Miček (trenér Olympu): „V první řadě blahopřeji Prostějovu 
k vítězství a postupu. Nás to teď bude chvíli určitě mrzet, ale za pár 
dní pro nás začíná příprava na novou sérii. Dovolím si tvrdit, že se 
nemáme za co stydět, protože po celou dobu série byl náš výkon 
statečný. Ty týmy se už dobře znají, tak i proto byly obrany lepší 
útoku. Nám dneska konečně útočily i jiné hráčky, ale zase jsme neměli 
útočný statistický příspěvek Monči. Dneska náš útok udělal hodně 
chyb, může to být nezkušeností nebo tím, že holky jsou ukvapené 
v řešení situací. Ale můžeme být na ně hrdé, protože jsou to mladé 
holky. Kdyby někdo před sezónou řekl, že budeme hrát v semifinále 
poměrně vyrovnaná utkání s Prostějovem, tak bych mu nevěřil. Naše 
cesta ještě nekončí, chceme v další sérii být na vítězné straně.“ 
Nikola Kvapilová (kapitánka VK Prostějov): „Samozřejmě máme 
velkou radost, ta série nebyla vůbec jednoduchá. Olymp se od začátku 
trochu stavil do role outsidera, ale mají ve svém týmu tři 
reprezentantky a dvě velmi nadějné blokařky, takže nám to nedaly 
zadarmo. Velmi dobře soupeř bránil. Jsem ráda, že jsme zahrály velmi 

dobře kolektivně a postoupily do finále.“ 
Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Obě družstva dneska velmi dobře bránila, oba týmy se těžko prosazovaly útokem. Olymp 
měl lepší přihrávku a podání, ale my jsme v útočné činnosti na tom byli lépe a taky blokařsky jsme byli statisticky lepší. V našem 
týmu se našlo více útočnic a to rozhodlo. Vyloženě jsme se soustředili na Moniku Brancuskou, která nám první dva zápasy dělala 
velké problémy, ale potom už jsme našli recept a přizpůsobili jsme tomu i hru a to byla jedna z klíčových věcí, proč jsme uspěli.“ 
 

Sokol Šternberk potvrdil v baráži roli favorita a zůstává i nadále extraligový 
V nejkratší možné době skončila baráž o DATART volejbalovou extraligu žen 2025/26. Zkušenější Šternberk ovládl všechny 

vyrovnané koncovky v duelech s Lvicemi a uhájil příslušnost mezi elitou. Pražanky se přes tři prohry 0:3 nemusejí za své výkony 
stydět a do kabin je vyprovázel, stejně jako jejich přemožitelky, potlesk sympaticky zaplněných ochozů haly na Lužinách. 

VK Lvice Praha – TJ Sokol Šternberk 0:3 (25:27, 25:27, 21:25)       stav série 0:3 



Druhé kolo Mistrovství ČR mladších žaček 
 z pěti skupin si postup do finálového turnaje v Karlových Varech zajistily vždy první tři týmy každé skupiny 

Skupina A:  1.Orion Praha A,  2.VSK Staré Město,  3.Volejbalové centrum nad Metují,  4.ZŠ Mikulova A.  5.ŠSK Bílovec,  6.TJ   
Spartak Polička,  7.VK Slavia Plzeň,  8.TJ Svitavy 

Skupina B:  1.TJ Baník Příbram,  2.VK Prostějov A,  3.PVK Olymp Praha A,  4.VK Realistic Karlovy Vary,  5.SK Kometa Praha,  6.TJ 
Baník Rtyně v Podkrkonoší,  7.PFN Znojmo-Přímětice,  8.TJ Slavia Hradec Králové 

Skupina C:  1.TJ Kralupy,  2.TJ VK Dukla Liberec,  3.VK Polanka nad Odrou,  4.VK Madeta České Budějovice,  5.VK Královo Pole,  
6.SVK Nový Jičín,  7.ŠSK Demlova Jihlava,  8.Volejbalová škola České Budějovice 

Skupina D:  1.VK Benátky nad Jizerou,  2.BVK Nymburské Bomby,  3.TJ Jiskra Havlíčkův Brod,  4.VSK Zlín,  5.TJ Spartak Hořovice,  
6.VK Šantovka Olomouc UP,  7.SVB  C,  8.VK Rokycany 

Skupina E:  1.TJ Lokomotiva Plzeň,  2.Blue Tigers A,  3.TJ Sokol Nové Veselí A,  4.Volejbal Rudolfov,  5.TJ EMĚ Mělník,  6.VK 
Sever Žatec,  7.Volejbal Tábor,  8.VK Brno 

 
První kolo Mistrovství ČR mladších žáků 

Skupina A:  1.SK PROSEK PRAHA,  2.SK Meteor Praha,  3.SK Volejbal Klatovy,  4.VK Jirkov 
Skupina B:  1.VK Lvi Praha,  2.TJ ABC Braník,  3.TJ Orion Praha A,  4.VK Karlovarsko,  5.SK Volejbal Ústí nad Labem 
Skupina C:  1.VK Příbram, 2.TJ Jiskra Havlíčkův Brod,  3.TJ Slavia Hradec Králové,  4.VK PFN Znojmo-Přímětice,  5.TJ Sokol 

Letovice 
Skupina D:  1.VK České Budějovice,  2.AERO Odolena Voda,  3.VK Sport Rychnov nad Kněžnou,  4.BV Vratislavice nad Nisou,  5.TJ 

Spartak Velké Meziříčí 
Skupina E:  1.TJ Svitavy,  2.TJ Tesla Brno,  3.VK Dukla Liberec,  5.SK Volejbal Kolín,  6.VSK Český Krumlov 
Skupina F:  1.SK Kojetín 2016,  2.VAM Olomouc,  3.VK Ostrava,  4.Vlci Nový Jičín,  5.Blue Volley Ostrava 
Skupina G:  1.VK Rousínov,  2.Red Volley Frýdlant n/O,  3.VSK Zlín,  4.Volejbal Ostrava,  5.Green Volley Frýdek-Místek 

Pořadateli skupin  F a G byl oddíl Volejbalový spolek Ostrava 
Finálový turnaj se hraje v Hradci Králové a bude pro dvacet družstev, takže by měli postupovat první dva z každé skupiny + pět 
nejlepších ze třetí pozice. 

 

SOUTĚŽE OVS FRÝDEK-MÍSTEK 
 

Okresní přebor mužů:  
Finálová skupina:  TJ Slavoj Český Těšín – TJ Sokol Pstruží  0:3,  TJ Sokol Palkovice A – SK Třanovice  0:3,  VK Raškovice A – VK 
Raškovice B  1:3.  
Do posledního kola jdou Raškovice B a Třanovice s 19 body. Raškovické béčko hraje na Pstruží a Třanovice doma se Slavojem 
Český Těšín 
Útěcha:  Mosty - Palkovice B  2:3  a  Návsí - Kozlovice  0:3. Skupinu vede Nýdek s 18 body, ale dorovnat ho mohou Metylovice 
dnes v 19:30 = v metylovské tělocvičně se uskuteční dohrávka 5. kola 
 

Okresní přebor žen: ženy Sokola Palkovice si v derby „přes kopec“ v Kozlovicích pojistily výhrou 3:2 vedoucí 

postavení v tabulce. 
 
 

V Janovicích, dne 14. dubna 2025          zapsal Brouk z Beskyd 

Nenechte si ujít samostatný článek Danuše Górecké o dalším veleúspěchu chlapeckého týmu SPŠ 

Frýdek-Místek v srbském Zlatiboru, který připojuji k dnešnímu servisu jako samostatnou přílohu 


